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Besluitenlijst Domeinvergadering Fysiek 

7 januari 2025 
 
Aanvang:  17.00 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal  
Domeinvoorzitter: J. van Heertum  
Domeingriffier:  F. Heijboer 
 
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, PVM, VVD, PvdD, SP, 50PLUS, Liberale Partij 
Maastricht, SAB, FvD, Maastricht van Nu. 
 
Aanwezige domeinleden: John Steijns (SPM), Matthieu Vermin (SPM), Ria Makatita (SPM), Coen van 
der Gugten (GL), Harry Schouten (GL), Lex Vos (GL), Luc Callemeijn (GL), Bert Jongen (D66), Paul van 
de Kandelaar (D66), Mat Brüll (CDA), Jan Janssen (CDA), Luc Schoonbrood (CDA), Henri Borgignons 
(PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Pascal Ruijters (Partij Veilig Maastricht), René Betsch (Partij Veilig 
Maastricht), Harold Dello (PvdD), Ria Strik (PvdD), Romy Frijters (Volt), Mart den Heijer (Volt), 
Stephanie Blom (SP), Sem Bonte (SP), Willy Bronckers (50PLUS), Bennie van Est (50PLUS), Kitty Nuyts 
(Liberale Partij Maastricht), Tonnie van Mulken (Liberale Partij Maastricht), Jos Martin (SAB), 
Alexander Schaafsma (Forum voor Democratie), Marie Klassen (MAASTRICHT van NU), Jo Smeets 
(MAASTRICHT van NU), Wiel Hameleers (MAASTRICHT van NU).  
 
Aanwezig college: Wethouder Bastiaens, Mackus,  
 
Gasten/ambtenaren (die het woord hebben gevoerd):  
Bij agendapunt 6: mevr. Ackermans (medewerker faunabeheer) 
Bij agendapunt 7: dhr. Pieters (beleid Energietransitie) 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties (minimaal 9) aanwezig zijn voor het quorum 
en opent om 17.00 uur de vergadering. Er zijn afmeldingen ontvangen van dhr. Maillé (VVD) 
en wethouder Aarts. Dhr. Janssen (CDA) komt later. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. De besluitenlijst van 3 december wordt 
vastgesteld. 

 
2. Mededelingen incl. stand van zaken toezeggingen en moties 

Wethouder Bastiaens heeft een tweetal mededelingen.  
- 25 januari is er een bijeenkomst voor raad en burgerleden over de Omgevingsvisie 

(separaat aanmelden); 
- 15 januari is er een spreekuur over de foto van de leefomgeving (separaat aanmelden). 

Informatie hierover wordt nog toegezonden naar de raad. 
 

Dhr. Vos (GroenLinks) licht de stand van zaken van het symposium Warmte- en 
Energietransitie toe. 
 
Dhr. Jongen (D66) geeft aan dat de lijsten toezeggingen en moties onvoldoende zijn 
bijgewerkt. Hij wil graag een actuele stand van zaken. Als dit volgende keer niet verwerkt is, 
zal hij dit punt voor punt doorlopen. 
 

3. Rondvraag aan college 
Er zijn (vooraf geen) vragen aangekondigd. 
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Dhr. Vos (GroenLinks) heeft een vraag over de PMD zakken. Deze waaien gemakkelijk weg. 
Hij doet een oproep dit te verbeteren. Dhr. Smeets (MvN) doet een oproep om in 
Wijckerpoort en Heugemerveld ook de PMD zakken te gaan ophalen. 
 

4. Jaarplanning 
De jaarplanning wordt ter kennisgeving aangenomen.  
 
Mevr. Blom (SP) vraagt om het hotelbeleid op de agenda te zetten. De voorzitter neemt het 
signaal mee naar de agendacommissie. 
 
Dhr. Van Est (50PLUS) stelt het ongelukkig te vinden dat het onderwerp: verkoop gronden 
rechtbank, reeds op de planning staat. Er dient eerst besluitvorming over het integraal 
huisvestingsplan voortgezet onderwijs plaats te vinden.  
 
De voorzitter benoemt een aantal zaken, die besproken zijn in de domeindriehoek: 

 Raadsinformatiebijeenkomst Warmtenet Zuid Limburg wordt met de raad van Meerssen op 
15 januari 2025 georganiseerd. 

 Werkbezoek MVV vindt plaats op 19 februari 2025. Raad moet zich separaat aanmelden bij 
MVV (uitnodiging ontvangen).  

 Werkbezoek Rijswijk-Leiden staat gepland op 14 maart 2025, concept programma en 
uitnodiging volgt spoedig.  

 Studium Generale en de gemeenteraad organiseren op 20 maart 2025 een bijeenkomst over 
de Wooncrisis, uitnodiging volgt deze maand.  

De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. 
 

5. VVGB Kruisherenhotel (politieke bespreking) 
Het domein bespreekt het voorstel met de volgende beslispunten: 
 
1. Kennis te nemen van de beantwoording van de zienswijzen tegen de ontwerp 
omgevingsvergunning en de ontwerp VVGB en met deze beantwoording in te stemmen en 
deze over te nemen, voor zover de zienswijzen en de beantwoording daarvan raken aan de 
omgevingsvergunning als bedoeld in artikel 2.1, eerste lid, aanhef en onder c, van de Wabo 
en de goede ruimtelijke ordening;  
2. De verklaring van geen bedenkingen af te geven voor de omgevingsvergunning voor de 
uitbreiding van het Kruisherenhotel aan de Kruisherengang 12 en Calvariestraat 4/4A te 
Maastricht. 
 
Er zijn verschillende insprekers namens de omwonenden en namens de initiatiefnemer. De 
voorzitter benoemt de schriftelijke bijdragen. In twee termijnen is er ruimte voor een 
uitvoerig gesprek tussen de fracties en met de wethouder en worden er vragen gesteld en 
beantwoord. 
 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. Er zijn geen moties 
aangekondigd. Het raadsvoorstel kan als bespreekstuk geagendeerd worden. 

 
6. Presentatie Nota Dierenwelzijn (informatief/ beeldvorming) 

Voorzitter licht toe dat het raadsvoorstel in september geagendeerd was en toen van de 
agenda is gehaald. Het domein vroeg om extra beeldvorming, dit staat in deze vergadering 
geagendeerd. De presentatie is gepubliceerd bij de stukken. Het raadsvoorstel is reeds als 
achtergrond gepubliceerd. 
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Het domein krijgt een presentatie in twee delen en gaat met elkaar en de wethouder in 
gesprek. Er worden vragen gesteld, deze worden door de portefeuillehouder en de 
ambtenaar beantwoord. 
 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. T.a.v. het proces 
wordt afgesproken het raadsvoorstel volgende keer in het domein te behandelen en daar te 
agenderen als politiek bespreekstuk. Er is een oproep om de technische en schriftelijke 
vragen voor 20 januari 2025 in te dienen, zodat de beantwoording meegenomen kan worden 
bij de volgende domeinvergadering.  
 

7. Uitgangspunten transitievisie warmte en energie (informatief/beeldvorming) 
Het domein krijgt een presentatie en gaat met elkaar en de wethouder in gesprek. Het 
raadsvoorstel is gepubliceerd (achtergrond). De presentatie is gepubliceerd. Er worden 
vragen gesteld, deze worden door de portefeuillehouder en de ambtenaar beantwoord. De 
vragen van het CDA en D66 worden schriftelijk beantwoord. 
 
T.a.v. het proces wordt uitgelegd dat het raadsvoorstel op 1 april 2025 wordt behandeld als 
politiek bespreekstuk. Het verzoek is om alle technische vragen voor 31 januari 2025 in te 
dienen zodat deze schriftelijk beantwoord kunnen worden in februari 2025.  
 
Er ligt geen raadsvoorstel voor en dus is er geen besluitvorming aan de orde. 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is.  

 
Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 


